

培训概述/TRAINING REVIEW

2020年3月25日-4月8日，由美中农业贸易服务中心主办的第7期美国食品安全预防管控：外国供货商审核项目检查员资质证书培训班，在美国洛杉矶成功举办！本届培训是应对2019年底，新冠病毒疫情播发传播以来，第一次由线下转入线上的一次尝试。

It was very successful to be held as the FDA/FSMA FSPCA course for human food online on April 4-6, 2019! It had sponsored by the US-China Agricultural Trade Service Center, It was the first time for ATSC to try to implement the online course training in the past.



本期培训班的讲师是来自 ATSC 服务中心义务法律咨询顾问，FDA 认可的 FSPCA 资质联盟讲师，前中检集团北美有限公司农食部总经理，前任环球食品交易所 COO 兼副总裁 Phillips Richard。从事 FDA 法规食品安全标准课程培训多年，具有丰富的教学经验。

Mr. Phillips Richard, as the lead instructor of FSPCA training course, is from the team of obligatory regulatory affairs consultants of ATSC, who used to be the former G. Manager of DA, CCIC N.A. and has the last position service to COO& VP of GFEC. He has had the certificates of LI from FSPCA and recognized by FDA.

本期培训班学员一共 19 人，他们分别来自食品及相关行业的不同岗位，主要关注和负责食品安全领域。具体参加人员名单如下：

There were 19 participants to attend this training course, they came from difference positions in the food industry and relationship of it, for the detail information, please go to see the below table.

7TH. FDA/FSMA FSPCA COURSE FOR HUMAN FOOD(美国食品安全法规及操作规范培训班学员，第7期)					
No.	Frist Name	Last Name	Company name	Organization	Title
**	Phillips	Richard	FSPCA/ATSC	美国食品安全联盟/服务中心/环球食品交易所	讲师
1	Huang	weimin	Weimin Int'l holding Ltd.	为民国际控股有限公司	学员
2	Wang	Fan	Fanscape Inc.	美国帆景有限公司	学员
4	Lu	Longfei	Dandong Aisa Seafood Co.,Ltd	丹东加利西亚海产品有限公司	学员
5	Pan	Esther	1st Oriental Market LLC	美国第一东方超市	学员
6	Zhao	Binru	Takko Global Investment Co.,Ltd	香港Takko国际投资有限公司	学员
7	Lin	Haijian	CCIC Guangdong	中检集团广东分公司	学员
8	Deng	Danny	Takko Global Investment Co.,Ltd	香港takko国际投资有限公司	学员
9	Jeril	Benedict	Cattle Farmer, AZ	美国亚利桑那州牛农场主	学员
10	zhengge	zhao	CCPIT	CCPIT美国代表处	学员
11	xiaoli	qin	Donggang Jindu FoodCo., Ltd	丹东京都食品有限公司	学员
12	Vivian	Cheng	JD.com	京东集团美国	学员
13	Yi	Sun	Dandong Zhengrun Food Co., Ltd	丹东正润食品有限公司	学员
14	liang	yu	Beijing qingyuantaisheng Co.	北京清源泰盛公司	学员
15	Kong	Zhiqiang	CCPIT	CCPIT美国代表处	学员
16	Zhang	hejian	China Custom, Shenzhen	中国海关总署深圳海关	学员
17	jianbing	han	CCPIT	CCPIT美国代表处	学员
18	Jojo	Liu			学员
19	Lily	Li	Honel Group, China office	香港亨尼奧集团中国代表处	学员

经过近十天的标准课程线上培训，学员对美国 FSMA 法规有了系统和全面的了解和认识，通过小组开展规定项目的实际案例演练，掌握了企业在进料、生产加工、物流、供应商链等，对食品安全管控的具体操作步骤和解决办法！最后，达到培训要求的学员都成功获得了由 ATSC 及 FSPCA 颁发的参加培训和完成学业证书。其中，FSPCA 颁发的 PCQI 证书被美国 FDA 认可！结业后，很多学员纷纷表示，愿意继续参加 FSMA 法规要求的 FSPCA 其它课程培训。本次培训获得圆满结束！

After 10 days of standard course training, the participants have a systematic and comprehensive understanding and understanding of the FSMA regulations in the United States. Through the actual case drills of the prescribed projects, they has mastered the enterprises in receiving, production and processing, logistics, supplier chain, etc. , specific operational steps and solutions for food safety control! In the end, they successfully obtained the training and PCQI completion of the academic

certificate issued by ATSC and FSPCA. Among them, the PCQI certificate issued by FSPCA is recognized by the US FDA! After the completion of the course, many students expressed their willingness to continue to participate in other FSCCA training courses required by the FSMA regulations. This training has been successfully completed!

培训现场/Photos



长按二维码可观看部分回播录像，或点击图片。



美中农业贸易服务中心制作

ATSC